

FRANCE

03 89 37 74 61
commercial@casal.fr

EXPORT

+33 3 89 37 74 70
export@casal.fr

SHOWROOM PARIS

22 rue du Mail - 75002 PARIS
+33 1 44 39 07 07
showroom@casal.fr

SHOWROOM THANN

54 faubourg des Vosges - 68800 THANN

www.casal.fr

Collection Mesea



Casal



La collection Meseta est une invitation à un voyage sensoriel, une immersion dans les paysages majestueux et énigmatiques des hautes terres d'Amérique du Sud.

S'inspirant des montagnes imposantes, des horizons étendus et des cultures foisonnantes de ce continent, cette collection de textiles d'ameublement dévoile un univers dans lequel l'artisanat traditionnel rencontre l'audace contemporaine.

Cette collection envoûtante réunit la beauté sauvage de la nature, l'artisanat raffiné, le design moderne et l'inspiration culturelle, transformant n'importe quel espace en une véritable galerie de sensations. Chaque détail y raconte une histoire et invite à l'évasion.

The Meseta collection invites you to embark on a sensory journey and immerse yourself in the majestic and fascinating landscapes of the South American highlands.

Drawing inspiration from the imposing mountains, vast horizons and diverse cultures of the continent, this range of home textiles reveals a world where traditional craftsmanship meets contemporary design.

This collection is enchanting, capturing the wild beauty of nature. Combining refined craftsmanship, modern design and cultural inspiration, it transforms every room into a gallery of emotions. Each object tells a story and invites you to escape everyday life.

 Casal

